
Referat af bestyrelsesmøde 

Sejlklubben Mou Bro 

onsdag den 4 Dec 2019 kl. 18.30 

 

suppleanterne er inviteret med. 

 
Punkt 9: Økonomi, Forsikringer, nyt fra Karin, handel med indskud, og hvordan det ellers går med 

økonomien. Ingen bemærkninger. 

  

Punkt 24: Gennemgang af indkommet post. Ingen post.  

 

Punkt 298: Inventarliste. Intet nyt. 

Punkt 341: De aktive seniorer. Der er vinterferie. 

Punkt 365: Indkomne klager eller gode idéer. Ingen gode ideer.   

Punkt 376: Henvendelse fra naboklubber. Der blev afholdt møde med Hals og Egense sejlklub. På mødet 

blev muligheder for samarbejde vedr. vedligeholdelse af havnen drøftet, f.eks. indkøb af pæle, uddybning 

m.m. Der blev lavet aftale om en fælles face book side hvor div. arrangementer, der kunne have interesse 

for alle 3 klubber, skal annonceres. FACEBOOK SIDE: Hals-Mou-Egense sejlklubber – arrangement 

kalender. Gensidig aftale om liggeplads mellem Hals-Mou-Egense gælder også i 2020. 

Punkt 417: klubhusrenovering/tidshorisont/økonomi. Klubhus relateret ting. Nedbrydning af gamle toiletter 

forventes at opstarte først i det nye år.      

Punkt 419: Klub aktiviteter 2019. Vi har opstartet fredagsbar i klubhuset. Starter kl. 16.00. Første fredag i 

hver måned er der suppeaften efter fredagsbaren.  

Punkt 423: Sol nedgangs plads. Afventer. 

Punkt 424: Ungdomsafdeling/Krabbeklubben. Vinterferie.       

Eventuelt: Der arbejdes på nyt klubhusreglement. 

Vinterbader. Vinterbaderne har nået deres max. antal medlemmer på 50. 

Redningsstiger. Afventer foråret. 

Medlemsmøde evaluering. Der var dårligt tilslutning, men vi havde en rigtig hyggelig aften, og der var flere 

gode ideer til at skabe bedre socialt samvær i havnen. Forslag om fredagsbar og suppeaften blev vedtaget. 

 

Skaffer: Martin 


